
Fra: Mekkes-Roodbol Petra (petra.roodbol@orland.kommune.no)
Sendt: 03.11.2020 09:11:07
Til: Solli Arne Martin
Kopi: 

Emne: SV: salg av tomt i Lysøysund
Vedlegg: apostelbrygga LØysøysund prosjektskisse.pdf
Så kom det inn prosjektskisse og vi avholdt møte (Rådmann og jeg med Tore Ness) i september. Her legger de frem
framtidsplanene sine.
Planutvalget hadde tilfeldigvis møtet dagen etter, vi forberedte ikke sak, men planutvalget ble muntlig orientert,
fikk se prosjektskisse og  var på befaring, snakket med Tore Ness, og valgte å fatte vedtak som du har i protokoll i
sak 19/42.
 
Dagen etterpå ble spørsmålet tatt opp i formannskapet, med negativt svar, eller egentlig et svar om mere info.
Hvordan det ble lagt frem der vet jeg ikke… Har ikke noe skriftlig fra det møte heller, har bare fått fortalt av
formannskapsmedlem Hans Eide, som også var planu7tvalgsleder at ordfører og rådmann var negative.
 
OBS. prosjektskisse er unntatt offentlig.
 
 
Mvh,
Petra
 
 

Fra: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 3. november 2020 08:27
Til: Mekkes‐Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>
Emne: SV: salg av tomt i Lysøysund
 
Haster litt. Jeg må lage saken i dag. Skal opp den 12.
 
Kan du sende planutvalgsdokumentene?
 
 
 

Fra: Solli Arne Martin 
Sendt: fredag 30. oktober 2020 16:08
Til: Mekkes‐Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>
Kopi: Engen Thomas <Thomas.Engen@orland.kommune.no>
Emne: SV: salg av tomt i Lysøysund
 
Jeg har ikke tilgang til dokumentene (kun en kopi av protokollen) fra planutvalget i Bjugn 25.09.19
Jeg skulle gjerne tatt en titt på saksdokumentene til PS 42/2019 før jeg lager ny sak i Ørland?
 
Hilsen,
Arne Martin
 
 
 
 
 

Fra: Engen Thomas 
Sendt: torsdag 22. oktober 2020 08:14
Til: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>
Emne: VS: salg av tomt i Lysøysund
 



Du fikk kanskje ikke denne som ble sendt til Marit?
 
Thomas
 

Videresendt melding:

Fra: Mekkes‐Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>
Dato: 8. september 2020 kl. 12:03:14 CEST
Til: Engen Thomas <Thomas.Engen@orland.kommune.no>
Emne: SV:

Jeg var bort i saken i fjor, så jeg kan gi litt bakgrunnsinfo:
 
Først så kom det et spørsmål om kjøp av kommunal eiendom som var lite opplyst. Da
ville ikke formannskapet selge arealet. (se vedlagt særutskrift fra august 2019)
 
Så kom det mere informasjon og planer, og det ble avholdt møte med rådmann og meg.
På bakgrunn av den nye informasjonen tok jeg saken (muntlig) til planutvalg. Planutvalg
var på befaring, og fattet et vedtak, se vedlegg nr. to
 
Dagen etterpå, 26. september ble saken (muntlig?) tatt opp i formannskapet igjen. Jeg
finner ingenting om det i protokollen, Men jeg har fått opplyst fra daværende rådmann
at formannskapet ønsket enda mere informasjon ang. fremtidsplanene. Hva konkret
denne informasjon skulle være var uklart for meg.
 
Jeg har hatt kontakt med Tore Ness flere ganger etter det. Han var veldig usikker fordi
han fikk hverken ja eller nei fra kommunen og heller ikke svar på hva denne
tilleggsinformasjonen skulle bestå av. Jeg kunne ikke hjelpe han, fordi det var
formannskapet og rådmann som satt krav om mere informasjon.
De har nå ventet til etter sammenslåing i håp om å få et (bedre) svar. Sånn som jeg ser
det trenger ikke planutvalget ha saken på nytt. Og da er dette en ren salg av kommunal
eiendom‐sak.
 
For meg og planutvalget fremsto tiltakshaver som profesjonelle og de er fullstendig klar
over at området må reguleres før utbygging og at det vil bli nødvendig med
grunnundersøkelser i og med at det ligger i et fareområde for kvikkleire
 
Håper dette hjelper, jeg kan bistå med litt mere bakgrunns info om ønskelig. 
 
 
Vennlig hilsen
Petra Roodbol‐Mekkes
Enhetsleder Plan og forvaltning
 


